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Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, 

hogy a Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 23. § (4) bekezdése alapján „a több bizottság 

feladatait, hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést 

tarthatnak. Az együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei állapodnak meg. Az együttes bizottsági 

ülés akkor határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. Az együttes 

bizottsági ülésen a bizottságok külön-külön hoznak határozatot.” Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a 

bizottsági elnökökkel történt előzetes egyeztetés alapján a mai ülést Papp Péter, a Pénzügyi Bizottság 

elnöke vezeti le.  

 

Papp Péter PB elnök köszöntötte a megjelenteket. Az együttes bizottság ülését 15 óra 6 perckor 

megnyitotta. Javaslatot tett a napirenden belüli előterjesztések tárgyalási sorrendjére. 

 

Megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, 

majd ismertette az ülés napirendi pontját. 
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

50/2018. (III.3.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2018. április 3-ai 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2018. április 5-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök megállapította, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt, majd ismertette az ülés napirendi pontját. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

79/2018. (III.3.) VFKB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2018. április 3-ai együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2018. április 5-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Székely Antal MOSB elnök megállapította, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd ismertette az ülés napirendi pontját. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 
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elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

19/2018. (III.3.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága a 

2018. április 3-ai együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2018. április 5-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az Egészségügyi és 

Szociális Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt, majd ismertette az ülés 

napirendi pontját. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

62/2018. (III.3.) ESZB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2018. 

április 3-ai együttes ülésen az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2018. április 5-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, hogy az előterjesztéseket minden bizottság együttesen tárgyalja 

(kérdések, hozzászólások, módosító javaslatok). A kapcsolódó döntéseket a bizottságok külön-külön 

hozzák meg.  

 

A Pénzügyi Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 
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51/2018. (III.3.) PB határozata 

az előterjesztések tárgyalásáról és a kapcsolódó döntések meghozatalának módjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja, hogy 

előterjesztéseket minden bizottság együttesen tárgyalja (kérdések, hozzászólások, módosító 

javaslatok). A kapcsolódó döntéseket a bizottságok külön-külön hozzák meg. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

80/2018. (III.3.) VFKB határozata 

az előterjesztések tárgyalásáról és a kapcsolódó döntések meghozatalának módjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja, hogy előterjesztéseket minden bizottság együttesen tárgyalja (kérdések, 

hozzászólások, módosító javaslatok). A kapcsolódó döntéseket a bizottságok külön-külön hozzák meg. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

20/2018. (III.3.) MOSB határozata 

az előterjesztések tárgyalásáról és a kapcsolódó döntések meghozatalának módjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

javasolja, hogy előterjesztéseket minden bizottság együttesen tárgyalja (kérdések, hozzászólások, 

módosító javaslatok). A kapcsolódó döntéseket a bizottságok külön-külön hozzák meg. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag 

részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

63/2018. (III.3.) ESZB határozata 

az előterjesztések tárgyalásáról és a kapcsolódó döntések meghozatalának módjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolja, hogy előterjesztéseket minden bizottság együttesen tárgyalja (kérdések, hozzászólások, 

módosító javaslatok). A kapcsolódó döntéseket a bizottságok külön-külön hozzák meg. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2018. április 5-ei ülés előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, hogy a támogatási megállapodásba a TSPBB által tavaly javasolt 

sort bele kéne tenni. Több bizottsági tag is szóvá tette, hogy az Öregfiúk csapat külön pályázott a 

sportcélú pályázaton. Többeknek az volt a véleménye, hogy ez nem egy külön szakosztály, hanem egy 

külön csapata az OSZE labdarúgó szakosztálynak. A támogatási szerződésben szerepeljen az, hogy 

milyen csapatokat kell támogatni ebből az összegből. Javasolta, hogy a megállapodási támogatás-

tervezetben szerepeljen, hogy az OSZE Öregfiúk csapatát is támogassák ebből az önkormányzat által 

nyújtott támogatásból. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, ez a javaslat a végén módosító javaslatként lesz megszavazva. 

 

Sallói István az OSZE szakosztályvezetője elmondta, az öregfiúkat csak befogadták, hogy legyen 

nevük. A megyében úgy kell csapatot indítani, hogy van nevük. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, ha ebben a támogatási szerződésben szerepel a nevük, akkor 

joggal tudnak pénzt kérni, de valószínű, hogy a leadott költségvetésben az ő költségeik nincsenek 

benne. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, akkor jogtalanul pályáznak sportcélú támogatásra, hiszen ez 

nem egy külön egyesület, hanem olyan egyesület csapata, aki költségvetési soron részesül 

önkormányzati támogatásban. A kosárlabda egyesületnél is működnek öregfiú csapatok, ilyen alapon 

az öregfiú csapatok is külön pályázhatnak sportcélú támogatásokra. Van egy szabályzat a pályázat 

kiírásra.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, két olyan szervezet is van a városban, ami TAO támogatásban 

részesül, a labdarúgás is, sőt az OSZE kötelékében sok szakosztály van, ami külön is pályázik. Amit a 

TSPBB meghozott döntést, támogatja, ami egyféle tevékenység, az egyféleképpen szerepeljen. Ez az 

egész egyesület, és a szakosztály kérdés számára jogilag is problémás. Mi van, ha az elszámolásukban 

problémák keletkeznek. A szakosztály önállóan jegyzi-e az egyesületet. Azt az egyesületet az 

egyesület jegyzi. Amikor támogatást adnak, akkor milyen alapon adnak egy egyesületnek, mikor 

annak megvan a jogi formája, felelőse, a pénzügyi elszámolása. Az egyesületet kötelezi több törvény, 

hogy milyen formában kell beszámolnia, közzétenni az adatait, a közpénz felhasználását szintén 

jogszabály írja elő. Ha meg szeretné nézni az OSZE-nak a különböző forrásokból bejött pénz 

felhasználását, nem tud információhoz jutni, mert jogszabályi feltételeknek nem tesz eleget az 

egyesület. Innen kezdve az egyesület alkalmatlan arra, hogy a törvény által előírt dolgokat teljesítse, 

nem érti, mitől lesz erre alkalmas egy szakosztálya.  

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, a belső ellenőr tartott ellenőrzést, mindent rendben talált. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, ha egy törvény előír valamit, azt egy ellenőr nem annullálja, a 

törvény kötelező minden szervezetre. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, amit benyújtottak, pénzügyi elszámolás a szerződés szerint, az 

teljesen rendben van. 17 M Ft-ról készült az elszámolás.  

 

 

Metzger Gyula bizottsági tag 15 óra 21 perckor elhagyta az ülést, a Pénzügyi Bizottság bizottsági 

tagjainak száma 6 fő.    

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, ha nem törvényes keretek között működik egy szervezet, 
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milyen alapon kaphat közpénzt.  

 

Bársony Éva osztályvezető kérdése az volt, hogy ki állapította meg, hogy törvénytelenül működik. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, egyik törvényi elem, hogy a közpénz felhasználásáról 

nyilvánosan hozzáférhető információval kell rendelkezzen a szervezet. 

 

Bársony Éva osztályvezető kérdése az volt, hogy van-e erről feltéve valami valahol. 

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, fent van a honlapon. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, ebben a szerződésben szinte semmi nincs, csak általános 

megfogalmazások vannak. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, korábban pont azok az egyesületek, kisebb szervezetek, akik 

nem voltak önállók, akár a művelődési intézményen keresztül pályáztak társadalmi és sportcélú 

támogatásra, hogy hozzájuthassanak. Itt van egy kis csapat, akik szeretnék ezt a sportot tovább vinni, 

továbbra is benyújthatja igényét, de ha ilyen következetesek, akkor az összes többivel is 

következetesnek kell lenni, ki kellene zárni pl. a Kószákat, meg egyebeket. Ez a pénz azért lett 

kitalálva, hogy azok a kicsi szervezetek is hozzájuthassanak támogatáshoz. Az OSZE-n belüli 

költségeket saját maguk intézik. Nem kéne a szerződésbe beletenni az öregfiúkat. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, meglepte, hogy meglepte Torma Lajos urat ez a megállapítás, 

hiszen pont ő volt a bizottság elnöke, amikor ez Papp Péter javaslata volt. Nem kell beletenni, de 

biztos nem fogja a TSPBB ülésén megszavazni, hogy egy költségvetésből támogatott egyesület 

szakosztályának egyik csapata külön támogatást kap ebből az összegből, ez egy külön csapat, ott van 

pl. a Spartans, az egy öregfiú csapat, az OSE ebből a támogatásból az ő költségeiket is finanszírozza. 

Odajönnek pl. a Mirandolina tánccsoportjai, és külön pályázatot nyújtanak be, ez nonszensz. Ha az 

OSZE-n belül van egy külön egyesület, mint az öregfiúk labdarúgó egyesület, az egy más téma, vagy 

van egy csapat, az OSZE labdarúgó szakosztályon belül.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, véleménye szerint ezeket a szálakat most se fogják tudni 

elvarrni, el fognak menni, és kérnek a polgármesteri keretből. A civil és társadalmi célokra bárki 

benyújthat igényt. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmonda, alapvetően az a baja, amikor megbontanak egy kialakult 

rendszert, az sok kérdést fog felvetni. Nem lehet megmagyarázni, hogy miért ilyen módon kapják meg 

a támogatást. Ilyen elszámolást nem tud elfogadni. Amikor ekkora összeggel, 18 M Ft-tal támogatja az 

önkormányzat a sportegyesületet, és azt látják, hogy a támogatás majdnem 100 %-ban bérekre megy 

el, és nincs mellette, hogy hányan, kik, milyen módon és miként részesülnek ilyen bérekben, akkor azt 

nem tudja elfogadni. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, a két sportág kiemelt támogatása az előző ciklusban történt, akkor 

egyhangúlag elfogadta az akkori képviselő-testület. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, ugyanezt minden elszámolás alkalmával elmondta. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, mindkét egyesület elszámolása megfelel a szakmai 

követelményeknek és a törvényességnek. 

 

Bársony Éva osztályvezető hozzátette, az elszámolást meg lehet a Pénzügyi osztályon tekinteni. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, ha a szerződés mindössze 1 mondatból áll, hogy van ez a 

pénz, amit el kell költeni, és küldjék be a számlákat, akkor elfogadható, csak számára nem 

elfogadható, ez nem elszámolás. Meg kell nézni, a többi szervezet milyen módon nyújtja be az 
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igényét, milyen költségvetést készítenek, ez a két szervezet, azért mert kiemelt, egész más elbírálás alá 

esik, ez elfogadhatatlan. 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, egyrészt ez az ellentmondás neki is feltűnt. Másrészt vannak 

olyan sportegyesületek, ahol nincs pénz arra, hogy pl. edzőt alkalmazzanak. Itt van 18 M Ft, 8 sor van, 

ebből 573 E Ft honlap készítése, ami nem is működik. Alapító okirata az egyesületnek szintén nem 

lelhető fel az interneten. Ezek miatt nem tudja támogatni ezt a beszámolót. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag javasolta, a támogatási szerződés 1. pontjának a támogatás 1. fejezetét 

szeretné kiegészíteni azzal, hogy a támogatás a labdarúgó utánpótlás nevelés biztosítása és az 

oroszlányi labdarúgás fellendítése érdekében felmerült költségekre, illetve az oroszlányi Öregfiúk 

csapat versenyeztetésére való működésére fordítható. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök javasolta, hogy valamennyi labdarúgó csapat támogatását ebből az 

összegből kell biztosítani. 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, hogy Szabó Mihály bizottsági tag módosító javaslatáról döntsenek. 

Aki egyetért azzal, hogy az Öregfiúk labdarúgó csapata meg legyen nevesítve a támogatási 

szerződésben, szavazzon. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen és 3 nem 

szavazattal elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

52/2018. (III.3.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem támogatja, hogy a 

támogatási szerződésben meg legyen nevesítve az Öregfiúk labdarúgó csapata. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, hogy Sólyom Jöran VFKB elnök módosító javaslatáról döntsenek. 

Aki egyetért azzal, hogy a szerződésben az összes labdarúgó csapat, ami bajnokságban szerepel, 

nevesítve legyen, szavazzon. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen és 2 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

53/2018. (III.3.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága támogatja, hogy a 

támogatási szerződésben az összes labdarúgó csapat, ami bajnokságban szerepel, nevesítve legyen. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Papp Péter PB elnök kérte, aki ezzel a módosítással kialakult elszámolással, illetve a támogatási 

szerződés megkötésével egyetért, szavazzon. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak a módosított előterjesztésről.  

 

A bizottság a módosított előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen és 2 

nem szavazattal, 1 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

54/2018. (III.3.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja 

elfogadásra a Képviselő-testületnek a módosításokkal „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi 

és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés 

jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök javasolta, Szabó Mihály bizottsági tag módosító javaslatáról döntsenek. 

 

Kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen és 4 nem 

szavazattal elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

81/2018. (III.3.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága nem támogatja, hogy a támogatási szerződésben meg legyen nevesítve az Öregfiúk 

labdarúgó csapata. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök javasolta, hogy az általa megfogalmazott módosítási javaslatról 

döntsenek.  

 

Kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen és 1 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

82/2018. (III.3.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága támogatja, hogy a támogatási szerződésben az összes labdarúgó csapat, ami bajnokságban 

szerepel, nevesítve legyen. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte, aki a módosító javaslatokkal az előterjesztést támogatja, 

szavazzon.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak a módosítással elfogadott előterjesztésről.  

 

A bizottság a módosított előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen és 3 

nem szavazattal elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

83/2018. (III.3.) VFKB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek a módosításokkal „Az Oroszlányi 

Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 

2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök javasolta, Szabó Mihály bizottsági tag módosító javaslatáról döntsenek. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 2 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

21/2018. (III.3.) MOSB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

támogatja, hogy a támogatási szerződésben meg legyen nevesítve az Öregfiúk labdarúgó csapata. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök javasolta, Sólyom Jöran VFKB elnök módosító javaslatáról döntsenek. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen és 1 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

22/2018. (III.3.) MOSB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

támogatja, hogy a támogatási szerződésben az összes labdarúgó csapat, ami bajnokságban szerepel, 

nevesítve legyen. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte, hogy aki az előterjesztést a módosításokkal elfogadja, szavazzon. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság tagjait, szavazzanak a módosított előterjesztésről.  

 

A bizottság a módosított előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen és 2 

nem szavazattal, 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

23/2018. (III.3.) MOSB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a módosításokkal „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 

pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási 

szerződés jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte, szavazzanak Szabó Mihály bizottsági tag módosító javaslatáról. 

 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag 

részvételével, 1 igen és 1 nem szavazattal, 2 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

64/2018. (III.3.) ESZB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága nem 

támogatja, hogy a támogatási szerződésben meg legyen nevesítve az Öregfiúk labdarúgó csapata. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte, szavazzanak Sólyom Jöran VFKB elnök módosító javaslatáról. 

 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag 

részvételével, 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
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Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

65/2018. (III.3.) ESZB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

támogatja, hogy a támogatási szerződésben az összes labdarúgó csapat, ami bajnokságban szerepel, 

nevesítve legyen. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte, aki az előterjesztést a módosító javaslatokkal elfogadja, 

szavazzon. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság 

tagjait, szavazzanak a módosított előterjesztésről.  

 

A bizottság a módosított előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen 

szavazattal és 2 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

66/2018. (III.3.) ESZB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága nem 

javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek a módosításokkal „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 

pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási 

szerződés jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és 

a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, az előterjesztés ki lett egészítve, 6 táblázat van. 

 

Beck Ferenc az OSE elnöke elmonda, kiegészítést szeretne tenni, egy Nonprofit Kft-t hoztak létre az 

egyesület nevében, ennek felsorolták az indokait. Próbálnak olyan szervezeti egységekben dolgozni, 

ami a modern sport, és a fejlődés tekintetében a legelőnyösebb.  

 

Bársony Éva osztályvezető hozzátette, az elszámolás megtekinthető a Pénzügyi osztályon. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, abban igaza van elnök úrnak, hogy ezeket mindig 

megszavazta, de jelentősen megváltozott a helyzet. Az igaz, hogy az elszámolás tételesen rendben van, 

csak olyan célokra megy el, amivel nem tud egyetérteni. Azzal sem ért egyet, hogy vannak kivételezett 

sportegyesületek, mert ennek valódi okát nem tudta megfejteni. Az számára elfogadhatatlan, hogy egy 

gazdasági társaságot önkormányzati pénzből támogassanak. Ha igaz az, ami fent van a honlapon, és az 

adózás utáni nyereségük 30 M Ft, akkor nem érti, miért van szükség ilyen jellegű támogatásra, nem 

látja be, hogy az önkormányzatnak miért kell a saját pénzéből támogatni, úgy, hogy az önkormányzat 

tartja fent ezt az intézményt, ugyanakkor a haszon ott csapódik le. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, ne feledjék el, hogy azért döntöttek a két sportegyesület mellett, mert 

két TAO-s sportág van a városban. A 30 M Ft a TAO-ról szól. 
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Beck Ferenc elnök elmondta, az összes olyan sport szervezet, amelyik az első osztályban szerepel, 

mind sport kft-ként üzemel. A kft. ugyanúgy köteles elszámolni minden pénzével, ugyanúgy 

gazdasági törvények vonatkoznák rá is. A jegyző asszonynak minden évben megküldik az 

egyszerűsített mérlegbeszámolót, a TAO-ról szintén a honlapon vannak az adatok. Ami a 30 M Ft-ot 

illeti, eltérő gazdasági években kell gondolkodni, 2016. évben lezárták a gazdasági évet, mivel 

folyamatosan gazdálkodnak, az első félévben, amit nem költöttek el, tovább kell vinni. A tavalyi 

évben orvosi szobát vásároltak komplett berendezéssel, beléptető rendszert, 100 labdát és mezt 

vásároltak.  

 

Metzger Gyula bizottsági tag 15 óra 49 perckor visszaérkezett az ülésre, a Pénzügyi Bizottság 

bizottsági tagjainak száma 7 fő. 

 

Beck Ferenc elnök elmondta, sportban nagyon kevés egyesületet ismer, ami profitorientált olyan 

szemszögből, hogy abból nyereséget lehessen kivenni. Ha képződne nyereség, nyilván le kell adózni.  

  

Székely Antal MOSB elnök hozzátette, egyrészt a TAO rendszerrel sem ért egyet. Ráadásul egy ilyen 

módon támogatott szervezetet még tovább támogatni, ez nem fér össze az elveivel. Elhiszi, hogy 

akármennyi nyeresége van, azt ugyanarra vissza lehet fordítani, de másnak erre nincs lehetősége. Itt 

profi sportról van szó, megérti a pénzügyi vonzatait, azért, mert így kell elszámolni, ezért nem az 

önkormányzat a hibás. Kezdeményeztetni kell egy olyan jogszabályt, amely lehetővé teszi, hogy az 

ilyen jellegű vállalkozásoknak ne kelljen megfizetni az Áfát. 

 

Beck Ferenc elnök elmondta, vannak folyamatosan javaslataik a saját szövetségük felé. Bonyolult a 

TAO rendszer. Amit kérnek, az működési támogatás. Ha nem profi szervezetként működnének tovább, 

akkor is szükségük lenne támogatásra. Saját maguk teremtik elő a játékosok bérét. 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, szó volt a MOSB üléseken, mi lesz akkor, ha a OSE eljut oda 

fejlettségben, hogy a profi sport felé tud csak tovább fejlődni. Egy profi csapat fenntartása milyen 

mértékben az önkormányzat feladata, illetve az utánpótlást, tömegsportot kell-e finanszíroznia. Úgy 

látja, ez ketté vált. Az a 48 M Ft, amit megítéltek az OSE-nak, avval az utánpótlást, tömegsportot 

finanszírozta az önkormányzat. Lényegében a 48 M Ft fele bekerül egy gazdasági társaságba, ami 

adatait üzleti titok védi. Ha egy sima beszámolóban rá akar kérdezni valamire, a gazdasági társaság azt 

fogja mondani, hogy üzleti érdek. Ebben a kérelemben a kft. létrehozásának kiemelt szempontjai 

között nem látja az utánpótlás csapatokhoz mi szükséges. Több alkalommal kifejtette bizottsági 

ülésen, hogy a profi sport finanszírozása nem az önkormányzat feladata, hanem inkább az utánpótlást 

támogassa. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, az elmúlt öt évben Oroszlány Város Képviselő-testülete soha nem 

mondta ki, hogy az OSE Lions támogatása csak a tömegsportra irányuljon, sőt kimondták, hogy ez az 

összeg profi versenyeztetésre is felhasználható, soha nem mondták, hogy utánpótlásra kell fordítani. 

 

Torma Lajos bizottsági tag 15 óra 58 perckor elhagyta az ülést, az Egészségügyi és Szociális 

Bizottsági tagok száma 3 fő. 

 

Beck Ferenc elnök elmondta, működésre kérték a pénzt. 

 

Torma Lajos bizottsági tag vissza 15 óra 59 perckor visszaérkezett az ülésre, az Egészségügyi és 

Szociális Bizottsági tagok száma 4 fő. 

 

Beck Ferenc elnök elmondta, versenyeztetés van. A felnőtt csapatuk hivatásos sportszervezetként 

működik, az utánpótlást is kötelesek versenyeztetni. Utaztatni kell, eszközöket kell venni, nagyon sok 

kötelezettségük van, nem tudnak ezek alól kibújni. 
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Székely Antal MOSB elnök 16 órakor elhagyta az ülést, a Pénzügyi Bizottsági tagok száma 6 fő, a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsági tagok száma 5 fő, a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottsági tagok száma 6 fő. 

 

Papp Péter PB elnök kérdése az volt, az OSE Lions költségvetéséből hány fős utánpótlást kell 

versenyeztetni, utaztatni. 

 

Beck Ferenc elnök elmondta, 26 csapatot versenyeztetnek, 350 gyerek van. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, akkor nem kell félni az utánpótlás bázis csökkenéstől. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, ha hasonlóan támogatnának minden sport szervezetet, akkor 

kedvezőbben alakul az utánpótlás létszáma. Ha megvizsgálják, hogy Oroszlány Város Önkormányzata 

nem hivatás szerűen végzett sportolók támogatására összesen mennyi pénzt költ, 1 főre lebontva 

mekkora összeget ad ki, lennének különbségek az egyes szervezetek között. Ha az önkormányzat egy 

olyan szabályt el tudna fogadni a sportszervezetek támogatásánál, hogy azonos arányban támogat egy 

főre lebontva minden szervezetet, akkor tudná elfogadni, hogy valóban sport ágazattól függetlenül 

valóban az egészségre neveléssel foglalkozna az önkormányzat. A másik, abban a pillanatban, amikor 

egy közpénzen lévő rendszerben egyre több szervezet jelenik meg, és az egyik szervezettől a másik 

felé különböző szolgáltatások indulnak el, ott alapvetően megjelenhet az átláthatatlanság. Valójában 

arról van szó, hogy az a 24 M FT, ami a kft-n keresztül lenne felhasználva, ez valóban a működésre 

van, ettől függetlenül egy kft-nek a tulajdonosa akkor is egy kft., egy gazdasági társaságnak fognak 

támogatást adni. Korábban is probléma volt egy hivatás szerűen ebből élő szervezetet működtető 

egyesületnek, ezt a fajta tevékenységet önkormányzatnak kell-e támogatnia vagy sem. A jelen 

pillanatban van egy sportlétesítmény, ennek az üzemeltetése az önkormányzat feladata, különböző 

bevételek formájában pénz megy ehhez az üzemeltetéshez. Most lesz még egy kft., ami szintén 

használja ezeket a létesítményeket, ezeknek a belső elszámolási rendszerét nem látja, ezért értelmezni 

sem tudja, ebben nem tud érdemi döntést hozni. 

 

Beck Ferenc elnök elmondta, az, hogy a rendszer rákényszerít arra, hogy gazdasági társaságot hozzon 

létre egy szervezet, az nem véletlen. A rendszerváltás után sokat visszafejlődött a sportág, közel 1,1 M 

sportolóról visszaesett 240 E sportolóra a létszám. 

 

Bársony Éva osztályvezető 16 óra 8 perckor elhagyta az ülést. 

 

Beck Ferenc elnök elmondta, nem profitorientált a szervezet, mert nonprofit kft. Aki a magyar 

sportba beletesz, az elhivatott. Tisztázni szeretné, azért nem ért egyet Sólyom Jöran úrral, mert 

csapatsport és egyéni sport az két külön dolog. Egy csapatnak a versenyeztetése is más, 300 

mérkőzésük van egy évben az egyesületüknek. Nem kérnek többet, mint amit eddig kértek, közben 

próbálnak egy olyan szervezetet létrehozni, ami hosszútávon tudja ezt működtetni. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, ez a folyamat abba az irányba mutat-e, hogy a jövőre 

nézve a Nonprofit Kft. szeretné a finanszírozás nagyobb részét magára vállalni. 

 

Beck Ferenc elnök elmondta, nem tudja megmondani. Hogy eredményesek legyenek, nyilvánvalóan 

többletfinanszírozás is lesz. A maradékra szeretnének kérni, hogy el tudjanak indulni a következő 

bajnokságon. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte, ha ezt támogatják, jelen pillanatban egy határozati pontban 

döntenek az elfogadásról, egy pontban döntenek a támogatások kifizetéséről. Kérte, amennyiben lehet, 

szavazzanak külön a támogatás elfogadásáról az 1. pontra. 

 

Székely Antal MOSB elnök 16 óra 13 perckor visszaérkezett az ülésre, a Pénzügyi Bizottsági tagok 

száma 7 fő, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsági tagok száma 6 fő, a Művelődési, 

Oktatási és Sport Bizottsági tagok száma 7 fő. 
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Sólyom Jöran VFKB elnök javasolta, szavazzanak külön a 2.a) pontban a Streetball Challenge-ről, 

külön a hagyományos támogatásról, külön a Nonprofit Kft. támogatásáról. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, a streetball rendezvényre megítélt összeg a költségvetésben 

szerepel. A megállapodásról döntenek, nem a támogatásról. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, az 1. pontra lehet szavazni, a 2. pontnál lehet külön a 

streetballra, az egyesületi és a Nonprofit Kft. támogatási szerződésre.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérdése az volt, hogy támogatják-e, hogy szétszedjék a 2.a) pontot. 

 

Ezt követően Papp Péter PB elnök szünetet rendelt el, amely 16 óra 19 perctől 16 óra 27 percig 

tartott. 

 

SZÜNET 

 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, először az 1. pontról szavaznának, utána a 2.a) pontban szavaznának 

a Streetball Challengeről, illetve annak az összegnek a kifizetéséről, a 2.b) pontban jóváhagyják a 

sportegylet támogatását, illetve a szerződés megkötését, a 2.c) pontban a Nonprofit Kft. támogatásáról 

és annak kifizetéséről döntenének, a 3. pont lesz a polgármester felhatalmazása a támogatási 

szerződések aláírására. 

Kérte, szavazzanak, hogy a bizottság által meghatározott új határozati pontokról külön döntenek. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen és 1 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

55/2018. (III.3.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága „Az Oroszlányi 

Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 2018. évi 

támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés bizottság által maghatározott új határozati 

pontjairól külön dönt. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter PB elnök kérte, aki a határozati javaslat 1. pontjával egyetért, szavazzon.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés határozati javaslatának 1. pontjáról.  

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslata 1. pontját nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

56/2018. (III.3.) PB határozata 
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„Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés határozati 

javaslata 1. pontjának a véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

határozati javaslatának 1. pontját. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, döntsenek a 2.a) pontról, az utcai kosárlabda megszervezéséről, 

lebonyolításáról, illetve 2018. évi finanszírozásáról. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

57/2018. (III.3.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja „Az 

Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 

2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés határozati javaslatának 2.a) pontját, 

mely szerint jóváhagyja az előterjesztés 3. számú mellékletében szereplő 2018. évi Streetball 

Challenge utcai kosárlabda torna oroszlányi állomása megszervezésének és lebonyolításának 

támogatásáról szóló szerződést, melynek kifizetéséhez szükséges anyagi fedezetet Oroszlány Város 

Önkormányzata 2018. évi költségvetésének Streetball rendezvény támogatása elnevezésű előirányzata 

biztosítja. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, döntsenek a 2.b) pontról, melyben jóváhagyják az OSE 2018 évi 

szerződését, illetve szavaznak annak finanszírozásáról is. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

58/2018. (III.3.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja „Az 

Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 

2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés határozati javaslatának 2.b) pontját, 

mely szerint jóváhagyja az előterjesztés 6. melléklete szerinti tartalommal az Oroszlányi Sportegylet 

2018. évi támogatási szerződését, melynek kifizetéséhez szükséges anyagi fedezetet Oroszlány Város 
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Önkormányzata 2018. évi költségvetésének Oroszlányi kosárlabda támogatása elnevezésű előirányzata 

biztosítja. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, döntsenek a 2.c) pontról, az újonnan megalakított Nonprofit Kft. 

szerződéséről és finanszírozásáról. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen és 2 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

59/2018. (III.3.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja „Az 

Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 

2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés határozati javaslatának 2.c) pontját, 

mely szerint jóváhagyja az előterjesztés 7. melléklete szerinti tartalommal az OSE Lions Sport 

Nonprofit Kft. 2018. évi támogatási szerződését, melynek kifizetéséhez szükséges anyagi fedezetet 

Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének Oroszlányi kosárlabda támogatása 

elnevezésű előirányzata biztosítja. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, döntsenek arról, hogy a 3. pontban a polgármestert felhatalmazzák a 

támogatási szerződések aláírására. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

60/2018. (III.3.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja „Az 

Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 

2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés határozati javaslatának 3. pontját, 

mely szerint felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert a 2.a), 2.b) és 2.c) pontokban meghatározott a 

támogatási szerződések aláírására. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök javasolta, döntsenek a módosító javaslatról, aki az előbb ismertetett 

pontokat elfogadja, szavazzon. 
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

84/2018. (III.3.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadja „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztésének a 

bizottság által megfogalmazott új határozati pontjait.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte, hogy aki az 1. határozati pontot, a beszámolót elfogadja, 

szavazzon. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 1. pontjáról.  

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslata 1. pontját nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

85/2018. (III.3.) VFKB határozata 

„Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és 

szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés 

jóváhagyása” című előterjesztés határozati javaslata 1. pontját. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte, aki a streetball támogatási szerződését és annak pénzügyi feltételeit 

elfogadja, szavazzon. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

86/2018. (III.3.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadja „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

határozati javaslatának 2.a) pontját, mely szerint jóváhagyja az előterjesztés 3. számú mellékletében 

szereplő 2018. évi Streetball Challenge utcai kosárlabda torna oroszlányi állomása megszervezésének 

és lebonyolításának támogatásáról szóló szerződést, melynek kifizetéséhez szükséges anyagi fedezetet 

Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének Streetball rendezvény támogatása 

elnevezésű előirányzata biztosítja. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte, aki az OSE támogatását elfogadja, szavazzon. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

87/2018. (III.3.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadja „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

határozati javaslatának 2.b) pontját, mely szerint jóváhagyja az előterjesztés 6. melléklete szerinti 

tartalommal az Oroszlányi Sportegylet 2018. évi támogatási szerződését, melynek kifizetéséhez 

szükséges anyagi fedezetet Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének Oroszlányi 

kosárlabda támogatása elnevezésű előirányzata biztosítja. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte, aki a Nonprofit Kft. támogatási szerződését, annak pénzügyi 

feltételeit elfogadja, szavazzon. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 2 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

88/2018. (III.3.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadja „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

határozati javaslatának 2.c) pontját, mely szerint jóváhagyja az előterjesztés 7. melléklete szerinti 

tartalommal az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2018. évi támogatási szerződését, melynek 

kifizetéséhez szükséges anyagi fedezetet Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének 

Oroszlányi kosárlabda támogatása elnevezésű előirányzata biztosítja. 
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Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte, aki a 3. pontot elfogadja, szavazzon. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

89/2018. (III.3.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadja „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés 

határozati javaslatának 3. pontját, mely szerint felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert a 2.a), 2.b) 

és 2.c) pontokban meghatározott a támogatási szerződések aláírására. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte, aki a streetball rendezvény beszámolójával, illetve az idei 

streetball rendezvény finanszírozásával egyetért, szavazzon. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal MOSB elnök kérte a Művelődési, 

Oktatási és Sport Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

24/2018. (III.3.) MOSB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadja „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés határozati 

javaslatának 2.a) pontját, mely szerint jóváhagyja az előterjesztés 3. számú mellékletében szereplő 

2018. évi Streetball Challenge utcai kosárlabda torna oroszlányi állomása megszervezésének és 

lebonyolításának támogatásáról szóló szerződést, melynek kifizetéséhez szükséges anyagi fedezetet 

Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének Streetball rendezvény támogatása 

elnevezésű előirányzata biztosítja. 
 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte, aki az OSE támogatásával egyetért, szavazzon. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal MOSB elnök kérte a Művelődési, 

Oktatási és Sport Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 
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szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

25/2018. (III.3.) MOSB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadja „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés határozat 

javaslata 2.b) pontját, mely szerint jóváhagyja az előterjesztés 6. melléklete szerinti tartalommal az 

Oroszlányi Sportegylet 2018. évi támogatási szerződését, melynek kifizetéséhez szükséges anyagi 

fedezetet Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének Oroszlányi kosárlabda 

támogatása elnevezésű előirányzata biztosítja. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte, aki egyetért a Nonprofit Kft. külön nevesítésével, és a kft. 

finanszírozásával, az szavazzon. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal MOSB elnök kérte a Művelődési, 

Oktatási és Sport Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 1 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

26/2018. (III.3.) MOSB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadja „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés határozati 

javaslata 2.c) pontját, mely szerint jóváhagyja az előterjesztés 7. melléklete szerinti tartalommal az 

OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2018. évi támogatási szerződését, melynek kifizetéséhez szükséges 

anyagi fedezetet Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének Oroszlányi kosárlabda 

támogatása elnevezésű előirányzata biztosítja. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte, aki az eddig elhangzott módosító javaslatok egyben 

szavazásával egyetért, szavazzon. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az 

Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

67/2018. (III.3.) ESZB határozata 

módosító javaslatról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága az 

Együttes Bizottság által megfogalmazott módosító javaslatokról egyben dönt. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte, hogy aki az elhangzott módosításokkal együtt az előterjesztést 

elfogadja, szavazzon. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az 

Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak a módosított előterjesztésről.  

 

A bizottság a módosított előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

68/2018. (III.3.) ESZB határozata 

„Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztés módosított 

határozati javaslatának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a módosításokkal „Az Oroszlányi Sportegylet pénzügyi 

és szakmai beszámolója a 2017. évi támogatás felhasználásáról és a 2018. évi támogatási szerződés 

jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Beck Ferenc elnök 16 óra 38 perckor elhagyta az ülést. 

 

Papp Péter PB elnök mivel el kell hagynia az ülést, javasolta, hogy az Együttes Bizottság ülése 

Sólyom Jöran tanácsnok vezetésével folytatódjon. 

 

A Pénzügyi Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

61/2018. (III.3.) PB határozata 

ügyrendi javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja, hogy az 

Együttes Bizottsági ülés Sólyom Jöran tanácsnok vezetésével folytatódik. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

90/2018. (III.3.) VFKB határozata 
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ügyrendi javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadja, hogy az Együttes Bizottsági ülés Sólyom Jöran tanácsnok vezetésével 

folytatódik. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

27/2018. (III.3.) MOSB határozata 

ügyrendi javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadja, hogy az Együttes Bizottsági ülés Sólyom Jöran tanácsnok vezetésével folytatódik. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag 

részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

69/2018. (III.3.) ESZB határozata 

ügyrendi javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadja, hogy az Együttes Bizottsági ülés Sólyom Jöran tanácsnok vezetésével folytatódik. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Papp Péter PB elnök 16 óra 39 perckor elhagyta az ülést, a Pénzügyi Bizottság tagjainak száma 6 fő. 

 

Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítésére, 

fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, az előterjesztést elolvasva egyértelművé vált 

számukra, hogy minden próbálkozásuk ellenére a falusi volt Petőfi óvodába fognak költözni. A 35 m2-

es foglalkoztató helységnél azt írják az előterjesztésben, hogy ott nem kell munkát végezni, ők 

szeretnének egy festést kezdeményezni. Az eredeti tervben 3 foglalkoztató van, itt 58 fő fér el. Az 

építési osztályt szeretnék megkérni arra, hogy az egyik 46 m2-es foglalkoztató mellett a 35 m2-es 

foglalkoztató és az iroda összenyitásával egy 50-es foglalkoztatót szeretnének kialakítani, abból lenne 

egy 55 m2-es foglalkoztató terem. A törvény 2 m2-t ír elő egy gyermeknek. Csak a mosdóba kéne a 

lépcsőn felmenni, a felső szakaszt raktárnak, irodának, tornateremnek lehetne használni. 19-ből 15 

gyermek szülei szeretnék, ha gyermekük a Malomsori óvodában maradna, 2 foglalkoztató elég lenne. 

Az épület 1886-ban épült, vannak hiányosságok. Így sokkal többe fog kerülni, mint a 9,5 M Ft, ami az 

előterjesztésben szerepel. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, az első kérdése az, ki és mikor döntött, hogy ez az egy 

megoldás marad a mai napra, nem emlékszik, hogy hoztak volna ilyen döntést. Már eleve volt két 

verzió, az eredeti verzióban voltak nagybaltás számok, itt miért nincsenek. Ha elfogadja a 200 E 
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Ft/m2-t, és csak a 3 foglalkoztató helységet nézi, 25 M Ft jön ki a 3 teremre. További 14 M Ft lenne a 

mosdó, konyha kialakítása, a közlekedő folyosón is lenne ajtócsere, egészségügyi meszelés a 

helységekben, ha ezt összeadja, az legalább 48, 6 M Ft. Kérdés, hogy miért nincs szakmai kiegészítése 

az előterjesztésnek, amely sorba veszi mindkét megoldás elvégzendő feladatait, ezekre valamilyen 

idősíkot, és valamilyen komolyabb költségvetést határoz meg. A szakma elmondta, hogy már ezt a 

megoldást nem javasolták. Látni szerette volna, hogy ennek a megoldásnak szakmai szempontból nem 

biztos, hogy előnye a nagy zöld terület, és nem biztos, hogy előnye a műszaki állapot. A másik 

megoldás sem tökéletes, de ott a meglévő épület műszaki állapota jobb, a zöldövezeti része problémás, 

akkor tudott volna korrekt döntést hozni, ha látja mindkét helységnek a műszaki, gazdasági, és 

óvodapedagógia véleményét. Jelen pillanatban az épület melletti kocsma jogszabályilag problémás egy 

ilyen intézmény működésénél, és ha ez így van, mi az elképzelés ezzel kapcsolatban. 

 

Székely Antal MOSB elnök kérdése az volt, azt felmérte-e valaki, hogy az ott működő karbantartó 

részleg hova kerül, mennyibe kerül az elköltöztetése. A volt Arany János iskolánál sem volt, hogy mik 

azok a munkák, amik ennyibe kerülnének. A kocsma és az óvoda nem működhet együtt. 

 

Bartalus László osztályvezető az első kérdésre, hogy miért nincs több verzió, elmondta, ez volt az 

utasítás. A testületi ülésre lehet kombinált verziót készíteni, ami tartalmazza a volt Arany iskolában 

lévő elhelyezést a kért műszaki összehasonlításokkal. A két felújítás, a Petőfi óvoda, illetve a volt 

Arany iskolában az óvoda kialakítás két különböző műszaki tartalom. A foglalkoztató és az iroda 

összenyitása megoldható. Tapasztalati számaik az emelkedő áraknál nincsenek, nagyjából ez a m2 ár 

az állja a helyét. A volt Arany iskolánál meg kellett vizsgálni konyha kialakítását, szociális blokkok 

elkészülését, át kell alakítani, új belső teret kell kialakítani, minimum 3 ajtót kell nyitni az utca felé, 

jelentősen emeli a költségeket az udvar és a zöld terület kialakítása, a játszóeszközök megépítése, az 

épületben meglévő fűtés továbbvitele jelentősebb költség, mint a Petőfi óvodában a kazán áthelyezése. 

A vendéglátóhely üzemeltetését is meg kell vizsgálni. A karbantartási részleg elköltöztetése is költség, 

ez majd egy hivatali költségvetés keretén belül fog megtörténni, hely sincs megjelölve, hogy hova 

kerüljön. Nehéz számokat mondani. A Petőfi óvodánál kisebb munka a terveztetés. 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag elmondta, a vendéglátó egység üzemeltetését korrekten lehet 

kezelni, ha a büfé működési rendjébe bekerül, hogy amíg az óvoda nyitva tart, addig az udvarra nem 

lehet vendéget kiengedni. Véleménye szerint a költségek alul kalkuláltak. Merészség leírni egy 

előterjesztésbe, hogy még a meszelés sem szükséges egy adott teremben, ezt felül kéne vizsgálni. Az 

épület állagából ítélve 25 M Ft-ot reálisnak érez, a bent szereplő összeget kevésnek gondolja. Egyetért 

azzal, hogy célszerű a foglalkoztatót és az irodát egybenyitni, el tudja fogadni, hogy a 2 foglalkoztató 

terem elég. Jó lenne a biztos döntéshez megnyugtatóbb számokat látni. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérdése az volt, az ellátó személyzet az gyerek- vagy csoportszám függő. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, csoport. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, amikor az első verzió volt, két bizottsági üléssel ez előtt, 

az Arany János iskolánál a zöld terület volt az aggálya. Nem tudja elképzelni, hogy a betonon a 

gyerekek hogy játszhatnak. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, vegyes felületű zöld felület lenne, a meglévő zöld területhez 

a parkolóból lenne terület leválasztva. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, ha kifogásolták a kocsma udvart, akkor a 

parkolónál a kipufogógázt nem kifogásolják-e. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, az egy kényszer, nem tudják máshogy megoldani a 

foglalkoztató udvart. 
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Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, azt az információt kapták, hogy az ESZB elnöke a mai 

napra kellő adatokkal fog rendelkezni az ebben az évben született gyerekek számáról. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, április 5-re ígérte. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérdése az volt, az előterjesztés határozati pontjaiban a bizottság tud-e 

döntést hozni. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, április 25-én beiratkozás van, a döntést nem 

lehet elnapolni, mert mondaniuk kell a szülőknek, hogy melyik óvodába tudják elhelyezni a 

gyerekeket.  

 

Katonka Anita óvodavezető helyettes hozzátette, 30 nappal előtte hírelni kell, a körzethatárokkal 

együtt. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, itt jelentősen eltérő mértékű átalakítási munka van, a Petőfi 

óvoda esetében a szeptemberi kezdés reálisabbnak tűnik, mint a volt Arany iskoláé. 

 

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, a Petőfi óvodát látja egyedüli megoldásnak, reálisan 

megoldhatónak, felelősséggel felvállalhatja a szakma, hogy a gyerekeket szeptemberben el lehessen 

helyezni. A kocsma megoldására jó javaslatot tett Vargáné Vojnár Katalin. Régen a szülők szerették a 

Petőfi óvodába vinni a gyerekeiket. Meg lehet oldani a szigetelését.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag javasolta, az előterjesztés zöld részében emeljék meg az ott 

szereplő összeget. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a határozat szempontjából ennek nincs jelentősége, ha 

elkészül a terv, azt követően vissza kell jönni a testület elé.  

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, amikor a rendes testületi ülésen a most tárgyalandó 

napirendeket levették napirendről, volt egy hosszú egyeztetés, ennek a hosszú vitának volt az 

eredménye a Petőfi óvoda helyzetének felvetése. Halogathatják, de mind az óvoda, mind a bölcsőde 

vonatkozásában ezeket ideiglenes megoldásnak tartja. Az volt az oka többek között, hogy a Petőfi 

óvoda mellett döntöttek, hogy az talán nem kidobott pénz. Mind az óvoda, mind a bölcsőde fejlesztés 

ideiglenes megoldás. Ez az előterjesztés ennek a megbeszélésnek az eredményeként került ide. Szinte 

minden képviselő ott volt ezen a megbeszélésen, akkor ebben konszenzussal döntöttek. Lehet, hogy 

öreg az épület, de legalább kipróbált, jobb környezetet nehéz lenne találni a városban. 3 évig fog 

óvodaként funkcionálni, utána valami más hasznosítása is lehet. 

 

Farnadi Lászlóné bizottsági tag elmondta, a Petőfi óvoda magánóvoda volt nemrég. 

 

Sólyom Jöran PB tanácsnok elmondta, az aggályait továbbra is fenntartja, abban egyetértenek, hogy 

a tervezési feladatok végrehajtását követően a tervezés része lesz egy költségbecslés, ennek a 

költségeit kell majd a költségvetésbe beállítani. A bizottság azzal hozza meg a döntését, hogy a 

tervezési feladat során kialakuló tervezői költségbecslést veszi alapul, mint biztosítandó forrást, nem 

az itt meghatározott 9 M Ft-ot. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 1 szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  
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62/2018. (III.3.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat 

Bölcsődéjének bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran tanácsnok 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési 

és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 1 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

91/2018. (III.3.) VFKB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodáinak és az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló 

fenntartói döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal MOSB elnök kérte a Művelődési, 

Oktatási és Sport Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és 

1 tartózkodással nem fogadta el, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága  

28/2018. (III.3.) MOSB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati 

Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az 

Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

70/2018. (III.3.) ESZB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati 

Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran PB tanácsnok az együttes bizottság nyílt 

ülését 17 óra 21 perckor bezárta. 

 

K. m. f  
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